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Kære Bent 
Vi er en afdeling i Kl. mikrobiologi på Herning Regionshospital, der er meget chokeret over udmeldingen om 
at samle de 3 mikrobiologiske afdelinger på Skeby sygehus. 
Kan du ikke komme forbi og høre vores besparelses plan på 3.5 mill. uden at bygge om eller nyt, så vi kan 
bevare arbejdspladser i vest. 
Dette er et fag hvor en ny udlært bioanalytiker, skal i oplæring i mikrobiologi i 2-3 år før man er rimelig inde i 
aflæsningen af prøverne. Jeg selv har arbejdet i dette fag i 32 år og har de sidste 21 år været på Herning 
regionshospital. Ved nedlæggelse af afdelingen skal jeg køre 90 km. frem og tilbage fra Skejby, hvis jeg 
ellers orker det. Men jeg kan ikke finde lignende afdelinger tættere på. 
Pas på I ikke centraliserer for meget. Det går ud over udannelsen af speciale læger og bioanalytiker, og vil i 
fremtiden gøre det vanskeligt at rekruttere til vest, hvis de ikke har vært her ude under udannelsen. 
Skrevet på egne vegne. (Men ud fra manges frustrationer) 
Med venlig hilsen 
Bioanalytiker  
Dorthe Juul Møller 
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